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Verslag van de vergadering van 9 mei 2023  
 

Aanwezig: Edwin Winterkamp (voorzitter), Dick Rooks, Gisela Tossaint, Otto Visser,  

Marian Vis, Yvonne Servaas, (penningmeester), John van Oosten, Kick van Oosten, 

Afwezig: Anneke van Dijen, Aurelia Kloosterhof, Thijs Ruitenbeek, Bart Tolboom 

Gast(en): Rob Helmich, Henri Schouten, Jos Janssen, Wim van Ginkel (CDA), Lucien Pot 

  
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering 

 
 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 
 

 
3. Mededelingen 

Geen 
 

 
3.a. FINANCIEN 

Yvonne heeft uitgebreid geïnformeerd naar de mogelijkheden en grenzen van het 

openen van een internetrekening op naam van de dorpsraad; een internetrekening 

is alleen op eigen naam te openen. Uiteraard wordt dan om een ID-kaart gevraagd.  

Een En-en-rekening is niet mogelijk. 

Opties zijn: DAVA (actie Edwin), Moespot (actie Yvonne), Gemeente Leusden (actie 
Edwin) 

 

 
4.  Verslag en acties vorige bijeenkomst 

Het verslag wordt doorgenomen en akkoord bevonden. 

Vragen nav het verslag zijn opgenomen in dit verslag. 

 

 
5. Ingekomen/uitgegane stukken/Correspondentie 

Mailen agenda en verslag naar Gemeente Leusden 

Mail van gemeente Leusden over omgevingsvisie  

 

 
6.  Diverse activiteiten 

 

Tijdens bespreking van dit punt komt de burgemeester Bouwmeester in vol ornaat 

binnen samen met familie en vrienden van Gisela. 

Gisela wordt uitgebreid toegesproken en wordt benoemd tot Lid in de Orde van 

Oranje-Nassau. Ze krijgt de orde opgespeld door de burgemeester zoals gebruikelijk.  
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Gisela zelfs is verbijsterd en vindt het een grote verrassing. Zij voelt zich zeer 

vereerd. Ze vertelt kort hoe ze in Achterveld haar plek en stek heeft gevonden en 

ook dat ze meteen in de kraag werd gevat om zich in te zetten voor het dorp. Na een 

3-jarig verblijf op de Antillen is zij teruggekomen en is gewoon weer actief geweest in 

Jeugdraad, jeugdcontactdagen, dorpscontactavonden.  Met een tussenstop is zij in 

1999 weer volop in de dorpse activiteiten gestart met in 2002 toetreding tot de 

Voorlopige Dorpsraad als penningmeester. 

Link naar artikel in Leusderkrant 

 

 
a. Buitengebied  

Kick geeft aan dat Ton Krol benieuwd is naar ideeën om veld in te richten voor een 

duurzame inrichting.   

Wanneer is het honden-losloop-gebied waar beschikbaar? (actie Edwin) 
 

 
b. Verkeer en Veiligheid 

• Bezoek politieke partijen en raadsleden 

De hoge snelheden zijn uitgebreid besproken met de politieke partijen. Welke 

mogelijkheden zijn er om de snelheid te verlagen. 

Dorpsraad (actie Dick en Edwin) stellen overzicht op van de bedachte 

oplossingen en mailen die voor 15 april naar de Griffie. 

Navragen wat de status is van de brief. (Actie Edwin) 

 

• Situatie Walter van Amersfoortstraat – Verjaagde Ruiterweg 

Enquête wordt opgesteld door Dorpsraad over: 

Auto wisselen per maand/kwartaal/jaar etc 

Parkeren stukje Walter van Amersfoortstraat (al dan niet verbod) 

Fietsers niets aan doen? Situatie aansluiting H. van Viandenstraat en Walter 

van Amersfoortstraat is niet veilig voor fietsers.   

Andere rijrichting – niet doen 

Een te nemen verkeersbesluit is vatbaar voor bezwaar en beroep 

Vanuit verkeerskundig perspectief is er geen noodzaak tot aanpassing 

Dit betekent dat een wijziging alleen aanvaardbaar is als dit op breed 

draagvlak in de omgeving kan rekenen. Zonder voldoende draagvlak zal een 

besluit de eindstreep niet ongeschonden halen.  

14/2/23: Gisela, Yvonne, Dicknemen deel aan werkgroep om enquête te 

houden in wijk. Doel is inventariseren van de wensen en bepalen 

oplossingsrichting. Planning maart 2023. 

Bas en Dick komen samen met een voorstel voor de enquête.  
9/5/23 Dick heeft concept enquête gemaakt. Verspreiding voor eind mei 
en reacties voor half juni. Yvonne maakt de kopieën en groep verspreidt 
deze. 

 

• Dick en Bas hebben de situatie bekeken bij de versmalling bij de Koningin 

Julianalaan. Conclusie is dat de beste oplossing is extra verlichting te 

plaatsen.  

Is in behandeling bij de ambtenaar van Verlichting 

 

https://www.leusderkrant.nl/lokaal/mensen/928227/achterveldse-gisela-tossaint-benoemd-tot-lid-in-de-orde-van-o
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• Tijdens uitrijden van het dorp richting Amersfoort worden regelmatig banden 

en velgen kapotgereden. Oorzaak: de hoge stoeprand in combinatie met het 

feit dat tegemoetkomend verkeer de bocht soms te ruim neemt.  

Dick onderzoekt de mogelijkheden om meer ongevallen te voorkomen. Punt 

blijft open staan.  
11/4 niet besproken 

 

• Paardentrail langs Modderbeek heeft een uitrit over het fietspad bij de 

Koningin Julianalaan en is gevaarlijk door de bocht in het fietspad. Hierdoor 

ontbreekt het overzicht.  

Spiegel plaatsen? Punt blijft staan. Besproken in Dorpsraad op 11 april. 

Advies is blijven vragen. Actie Dick 

 

• Door Rob Helmich wordt gevraagd om het verwijzingsbord op de 

Kon.Julianaweg voor het werkverkeer voor Groot Agteveld opnieuw te 

plaatsen. Werkverkeer neemt regelmatig de weg door de nieuwbouw via de 

Hessenweg: loopt regelmatig vast.   

Het wachten is op levering van het bord. (actie Bas) 

 

• Bij drempel in de Hessenweg (Oost) /aansluiting Kerkdijk blijft water staan 

door asfaltlaag. Hierdoor zijn fietsers - bij vorst - gevallen. Uitgezocht wordt 

welke drempel bedoeld wordt.. 

Uitleggen aan ambtenaar wat er aan de hand is (actie Bas) 

 

• Gevraagd wordt om 4 zebrapaden te projecteren op alle hoeken van kruising 

Hessenweg/Koningin Julianaweg. Discussie over voor- en nadelen. 

Afgesproken wordt het voor te leggen aan de gemeente (actie Dick) 

 

Afgehandelde punten: 

• Bezoek politieke partijen en raadsleden 

De hoge snelheden zijn uitgebreid besproken met de politieke partijen. Welke 

mogelijkheden zijn er om de snelheid te verlagen. 

Dorpsraad (actie Dick en Edwin) stellen overzicht op van de bedachte 

oplossingen en mailen die voor 15 april naar de Griffie. 

 

Tevens was er een compliment omdat de fietsladen onderhanden zijn 

genomen waardoor deze weer breder geworden zijn! 

 

Ook wordt benadrukt dat er geen OV in Achterveld is. De buurtbus is geen 

OV in de ogen van de Dorpsraad. D66 geeft aan dat het lijkt dat er 

ontwikkelingen zijn bij de provincie op dit gebied. 

 

• Fietssuggestiestroken worden opnieuw aangebracht. Afgerond. Indien 

ontbreken wordt dit apart gemeld. 

Edwin herhaalt dat vooral scholieren uit Barneveld via Groot Agteveld naar 

Leusden fietsen. Deze groepen fietsen breed uit en hinderen het 

autoverkeer. Tevens constatering dat fietsers de bochten afsnijden waar dan 

ook voetgangers noodgedwongen lopen (geen voetpad). 
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Er wordt onderzocht of het plaatsen van een extra lantaarnpaal mogelijk is. 

Extra verlichting wordt geplaatst.   

Gesprek is gestart. Financiële plaatje wordt uitgezocht. 

 

c. Ruimtelijke ordening (o.a. Mastenbroek2) 

Niet besproken 

 

 
d. Stoutenburg 

Niet besproken 

 

 
e. Energietransitie  

Geen nieuwe informatie. 
 
 
f. Visie Achterveld/Stoutenburg 2035 

Elke 3 maanden wordt de visie bijgesteld als er nieuwe inzichten zijn. 

Opnemen van een Wandelplan in de Visie? Rondje Achterveld moet mogelijk zijn. 

Doorsteek Knooperf van Modderbeek naar de Hessenweg? 

Tevens wordt onderzocht hoe een bijlage kan worden opgezet zodra de visie voor 

Stoutenburg middels de enquête klaar is. 

 De fracties komen naar het overleg van 6 juni.     

Edwin bespreekt de Visie 13 april met een gemeenteambtenaar. De gemeente is 

actief met de visie aan de gang.  
 
 
 
8. Rondvraag 

Het is lastig om de sleutel van De Moespot te krijgen en weer in te leveren. Edwin 

neemt contact op met de Moespot of er alternatieven mogelijk zijn (actie Edwin). 
 
 
 9. Sluiting 

Om 21:00 uur sluit Edwin de vergadering en nodigt iedereen uit voor een drankje 

aan de bar. 

 


	Gast(en): Rob Helmich, Henri Schouten, Jos Janssen, Wim van Ginkel (CDA), Lucien Pot

